

## **Jakob Kajetan Hofbauer**

Jakob Kajetan Hofbauer was born in Vienna in 1994, grew up in Burgenland and, after completing a high school diploma and implementing a development aid project in West Africa, initially studied cultural engineering and water management at BOKU Vienna. In 2015 and 2016 he played in two youth opera projects at the Theater an der Wien and then began studying drama at the Anton Bruckner Private University in Linz in 2016. In summer 2017 he played at the Festival Schloss Tillysburg and has been a member of the drama studio of the Landestheater Linz since the 2018/2019 season.

Jakob Kajetan Hofbauer wurde 1994 in Wien geboren, wuchs im Burgenland auf und studierte, nach einer HTL Matura und Umsetzung eines Entwicklungshilfeprojekts in Westafrika, zunächst an der BOKU Wien Kulturtechnik und Wasserwirtschaft. 2015 und 2016 spielte er in zwei Jugendopernprojekten des Theaters an der Wien und begann anschließend 2016 sein Schauspielstudium an der Anton Bruckner Privatuniversität in Linz. Im Sommer 2017 spielte er bei den Festspielen Schloss Tillysburg und ist nun seit der Spielzeit 2018/2019 Mitglied im Schauspielstudio des Landestheaters Linz.